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Szanowny panie prezydencie

Wloclawek, 27.08.2024r.

Pan

KrzStsztof Kukucki
Pre4ydent lVliasta lyloclawek

w imieniu mieszkanc6w wloclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o zamontowaniesygnalizacji swietlnej na przejsciu dla pieszych na ulicy promiennej obok Dwor ca zazanrcze.
Przejscie dla pieszych jest w bezposrednim s4siedawie z dworcem kolejowym,przystankiem MPK i Szkotq' Ruch na tym odcinku jezdni jest dwukierunkowy i w godzinachszczytu jest utrudnione przejscie przez.iezdnie. w trosce o bezpieczefstwo wszystkichmieszkaricow wloclawka zamontowanie takiej sygnarizacj i byloby zasadne.
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